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Afgelopen	  jaar	  hee>	  de	  werkgroep	  7	  keer	  vergaderd	  met	  gemiddeld	  11	  deelnemers.	  Verschillende	  
leden	  hebben	  allerlei	  soorten	  vlinders	  en	  libellen	  onder	  de	  aandacht	  gebracht	  met	  behulp	  van	  goede	  
foto’s.	  Dit	  jaar	  zijn	  er	  weer	  meer	  eitjes	  van	  de	  Sleedoornpage	  geteld,	  nl.	  1854	  (	  in	  2014	  1834	  )	  De	  
conclusie	  zou	  kunnen	  zijn	  dat	  het	  steeds	  beter	  gaat	  met	  deze	  vlinder.	  Feit	  is	  dat	  er	  vanuit	  de	  
gemeente	  Steenwijkerland	  steeds	  meer	  overleg	  is	  met	  de	  vlinderwerkgroep	  inzake	  het	  snoeien	  van	  
Sleedoorns.	  Maar	  er	  worden	  niet	  meer	  vlinders	  waargenomen.	  Als	  je	  het	  proces	  van	  ei	  tot	  vlinder	  wat	  
nauwkeuriger	  kunt	  volgen,	  blijkt	  dat	  veel	  eitje	  het	  niet	  tot	  vlinder	  brengen.	  Bijvoorbeeld	  door	  
parasiPsme	  of	  schimmels.	  We	  moeten	  dus	  wel	  de	  vinger	  aan	  de	  pols	  blijven	  houden.	  

Het	  onderzoek	  naar	  de	  Keizersmantel,	  een	  soort	  parelmoervlinder,	  hee>	  voor	  onze	  regio	  dit	  jaar	  niets	  
opgeleverd.	  We	  zijn	  benieuwd	  wat	  het	  komend	  jaar	  zal	  brengen.	  Voor	  de	  meeste	  dagvlinders	  was	  
2015	  een	  teleurstellend	  jaar.	  Dat	  bleek	  o.a.	  uit	  de	  jaarlijkse	  telling	  van	  een	  vlinderroute	  door	  een	  van	  
de	  leden.Ook	  het	  vlinderonderzoek	  in	  De	  Wieden	  hee>	  weinig	  opgeleverd.	  We	  hopen	  dat	  2016	  een	  
beter	  jaar	  wordt	  voor	  de	  vlinders.	  We	  zullen	  er	  op	  leUen.	  Doet	  u	  mee	  ?	  	  	  	  


